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Provinciale Staten van Noord-Holland in vergadering bijeen op 3 oktober 2016 ter behandeling van
het Investeringskader Waddengebied

besluiten in (de Voordracht van) het besluit Investeringskader Waddengebied, pagina 1, tweede
alinea, de zin

‘In de aanloop naar het investeringskader hebben diverse partijen uit het Waddengebied aangegeven
dat er behoefte is om naast de huidige inzet van het Waddenfonds op kleinere opgaven te focussen
op een beperkt aantal majeure opgaven op het gebied van ecologie en ecologie’

te vervangen in de zin

‘In de aanloop naar het investeringskader hebben diverse partijen uit het Waddengebied aangegeven
dat er behoefte is om naast de huidige inzet van het Waddenfonds op kleinere opgaven te focussen
op een beperkt aantal majeure opgaven op het gebied van economie en ecologie.’

Motivatie
De uitdagingen in het Waddengebied draaien niet alleen om ecologie, maar ook om de economie. In
het gebied zitten bedrijven die een grote bijdrage leveren aan de economie en daarbij ook veel inzet
plegen op duurzaamheid. Het belang van deze bedrijven voor de vitaliteit van het gebied is groot en
daarom moeten hun belangen altijd meegewogen worden.
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Amendement effectiviteit faunabeheerplan

Provinciale staten van Noord-Holland in vergadering bijeen op 3 oktober 2016 ter behandeling van
de Verordening faunabeheer Noord-Holland;

besluiten in bovengenoemde verordening:

artikel 3.4.2 eisen aan een faunabeheerplan, duurzaam beheer van populaties op basis van een
ontheffing, als volgt te wijzigen:

a. na sub g een tekstdeel in te voegen de bepalingen:
“h. voor zover daarover kwantitatieve gegevens beschikbaar zijn, een onderbouwde inschatting van
de verwachte effectiviteit van de in onderdeel g bedoelde handelingen;
i. een beschrijving van de wijze waarop de effectiviteit van de voorgenomen handelingen zal worden
bepaald;”
b. de tekstdelen sub ‘h’ t/m sub ‘k’ te wijzigen in sub ‘j’ t/m sub ‘m’

Toelichting
In de discussienota ‘Dieren dichtbij: Faunabeleid in Provinciale Staten’ van de Partij voor de Dieren is
de aanbeveling gedaan dat maatregelen in het faunabeheerplan aantoonbaar effectief moeten zijn
voor het uiteindelijke maatschappelijke doel. In de brief van 28april 2016 van GS aan PS ondersteunt
GS deze suggestie en stelt zij voor in de Verordening faunabeheer, artikel 3.4.2, derde onderdeel en
artikel 3.4.3, op te nemen. In deze artikelen is een eis opgenomen die stelt dat de noodzaak van
populatiebeheer en schadebestrijding in een faunabeheerplan moet worden onderbouwd.

Bij de bestrijding van schade op basis van een vrijstelling, is in artikel 3.4.3 sub h opgenomen: “voor
zover daarover kwantitatieve gegevens beschikbaar zijn, een onderbouwde inschatting van de
verwachte effectiviteit van de in onderdeel g bedoelde handelingen;”. Bij het duurzaam beheer van
populaties op basis van een ontheffing, artikel 3.4.2., ontbreekt dit vereiste echter. Indieners gaan
ervan uit dat hier sprake is van een omissie.

Indieners zijn van mening dat zowel bij een vrijstelling als het verlenen van een ontheffing de
maatregel effectief dient te zijn. Daarom wenst zij aan artikel 3.4.2 het uitgangspunt toe te voegen
wat ook bij artikel 3.4.3 wordt gehanteerd.
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Amendement houtopstanden

Provinciale Staten van Noord-Holland in vergadering bijeen op 3 oktober 2016 ter behan
deling van de Verordening houtopstanden

besluiten in bovengenoemde verordening:

- Artikel 2.2 te schrappen en te vervangen voor: “Gedeputeerde Staten kunnen het vellen
van houtopstanden en geknotte populieren of wilgen telkens voor vijf jaar verbieden ter
bescherming van bijzondere natuur- of landschapswaarden”.

Partij voor de Dieren

Bram van Liere

Toelichting
De verwijzing naar het eerste lid kan aanleiding geven tot misverstanden, omdat houtopstanden
daar niet expliciet worden genoemd. Door deze verwijzing te schrappen wordt automatisch verwe
zen naar de definitie van houtopstanden in de wet.
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Motie Ouderenpartij NH Vaarverbinding

IJsselmeer-Amstelmeer

Ouderenpartij NH
Sinds 1995

www.ouderenpartij-nh.nl

De Provinciale Staten van Noord-Holland in vergadering bijeen op 3 oktober 2016 ter behan
deling Visie op Waterrecreatie Noord-Holland 2030

Constateren dat
• Gedeputeerde Staten in de Visie op Waterrecreatie Noord-Holland 2030 voor de re

gio Noord-Holland-Noord inzetten op behoud en verbeteren van bestaande vaarwe
gen;

• Het realiseren van nieuwe vaarverbindingen in Noord-Holland-Noord niet als prioritair
wordt aangemerkt

Ovetwegen dat:
• Noord Holland door meer water omgeven wordt dan de provincie Friesland;
• Voor de provincie Noord Holland de beperking geldt dat het buitenwater, zoals 1J5-

selmeer en Waddenzee, niet optimaal verbonden is met het binnenwater;
• Een verbinding tussen het IJsselmeer en het Amstelmeerkanaal bij Den Oever de

economie en recreatie in de Noordoost hoek van de provincie grote impulsen zal ge
ven;

• Een dergelijke verbinding veel meer mogelijkheden voor watersporters bewerkstelligt,
zo kunnen ze vanaf het IJsselmeer binnendoor varen via het Amstelmeerkanaal naar
het Amstelmeer, Kolhorn, Schagen, Nieuwe Niedorp naar Alkmaar varen en via het
Alkmaardermeer, Zaanstad en Amsterdam. Waarbij de watersporters allerlei attrac
ties kunnen bezoeken die aan deze vaarroute liggen;

• De mogelijkheden voor het maken van een vaarrondje Noord-Holland op dit moment
beperkt zijn;

• Een verbinding tussen het IJsselmeer en het Amstelmeerkanaal ook op andere ter
rein, zoals vismigratie, een positieve invloed kan hebben,

Verzoeken het college om:

• In het uitvoeringsprogramma van de Visie op Waterrecreatie een verkenning op te
nemen naar het creëren van een vaarverbinding vanaf het IJsselmeer bij Den Oever
naar het Amstelmeerkanaal en het Amstelmeer.

Ouderenparij NH,phr. J.H. Lever
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Motie democratische legitimiteit bij samenwerking MRA

Provinciale Staten, in vergadering bijeen op maandag 3 oktober 2016, bij de bespreking van
voordracht convenant versterken samenwerking Metropoolregio Amsterdam fMRA)

Constaterende dat:

• Een goed en efficiënt functionerende Metropoolregio Amsterdam niet alleen voor Noord
Holland maar voor heel Nederland van groot belang is;

• Binnen de MRA verschillende bestuursorganen samenwerken;
• Net als Gedeputeerde Staten van Noord-Holland Provinciale Staten van Noord-Holland niets

voelen voor een gemeenschappelijke regeling;
• De basisaanvliegroute van het convenant kan rekenen op brede steun van Provinciale

Staten.

Overwegende dat:

• Het voor het functioneren van de verschillende Gemeenteraden en Provinciale Staten
binnen de MRA regio van belang is dat de verschillende bestuursorganen kunnen
meebeslissen over prioritering van de activiteiten;

• Provinciale Staten van Noord-Holland bijtijds worden meegenomen in de verantwoording
van de activiteiten en eventuele bijstelling van projecten van provinciaal belang en/of waar
Noord-Holland als medefinancier optreedt;

• Een convenant — bijvoorbeeld met het voorstel voor een beslissingstermijn van 8 weken -

niet tot doel kan hebben de vergaderorde van Provinciale Staten vast te leggen, noch in de
plaats kan treden van bevoegdheden van Provinciale Staten.

Besluiten:

• Het College van Gedeputeerde Staten van Noord-Holland te verzoeken om in overleg met de
regiegroep te bekijken hoe recht kan worden gedaan aan de wens van Provinciale Staten om
voldoende ruimte te behouden bij het beslissen over prioritering en verantwoording van de
activiteiten van provinciaal belang binnen de MRA;

• Hiertoe de voorzitter van en Gedeputeerde Staten en Provinciale Staten van Noord-Holland
te verzoeken om voor 1januari 2017 met een voorstel te komen over hoe de voorbereiding
van afstemming en besluitvorming binnen de MRA ingebed kan worden in de vergaderorde
van Provinciale Staten.

En gaan over tot de orde van de dag.

Ad

Femke La veld (VVD)
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Motie bescherming Waddenzee

Noord-Hol land
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Provinciale staten van Noord-Holland in vergadering bijeen op 3 oktober

ter behandeling van het Investeringskader Waddengebied 2016-2026,

• In het investerîngskader Waddengebied 2016-2026 één van de
majeure projecten de Waddenzee betreft.

• Er naast economie veel aandacht is voor ecologie.
• De hoofdopgave voor de Waddenzee betreft het herstellen van het

bodemleven en het bevorderen van een compleet voedsel web.

• De Waddenzee sinds 2009 is aangewezen als Werelderfgoed.
• Het hier één van de grootste waddengebieden ter wereld betreft.
• De Nederlandse Waddenzee een beschermd natuurmonument is.
• Het daarom een uniek alsook kwetsbaar gebied betreft.
• Wij daarmee als Provincie een bijzondere verantwoordelijkheid

hebben.
• Het daarom verdient dat wij zuinig zijn op dit gebied en het zullen

beschermen tegen schadelijke invloeden.
• Olie- gas- en zoutwinning negatieve gevolgen heeft, met name voor

de bodemdaling.
• Dit niet past binnen de doelstellingen van het Waddenfonds en in

strijd is met de doelstelling van de Provincies (pagina 5): het
versterken en optimaal kunnen beleven van de fysieke en
ecologische kwaliteiten van het waddengebied.

VeCeke_b_Gellee_vÛn_GedepttteerdeStatefl_errr u
j2S • Ziç-te sprekhI%ieze schadelijke activiteiten e’Tn overleg

met de drie Waddenprovincies, alles in het werk te stellen passend
binnen de rol, verantwoordelijkheid en positie om dit gebied hier
tegen te beschermen.

2016

Constateren dat:

Overwegende dat

gehoord de discussie;

AANGENOMEN
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• uit te dragen in het bestuur van het Regie College

Waddengebied en daarmee optimale invloed uit te oefenen om deze
schadelijke activiteiten te voorkomen dan wel voor zover mogelijk te
stoppen.

En gaan over tot de orde van de dag.

Rina van Rooij (PvdA) Anna de Groot (SP)

Fred Kramer (Groen Links) Wim Bakker (D66)

Linda Vermaas (PvdD) Hckij VUe, CCk&uSJ
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• De afgelopen periode veel verontruste berichten over de actuele veiligheidssituatie in en
rondom Petten het nieuws hebben gehaald;

• Veel van deze berichten zonder enige duiding en uitleg vanuit de landelijke overheid tot
Noord Hollanders komen;

• Ook berichten vanuit anonieme bronnen het nieuws halen;
• Hierdoor direct betrokkenen in en rondom Petten zoals bewoners, bedrijven en gemeenten

zich steeds meer zorgen maken over hun veiligheid en daardoor steeds meer in onzekerheid
moeten leven en werken;

• De overheid weinig tot geen informatie verstrekt aan Noord Hollanders over de
veiligheidssituatie in en rondom Petten;

• Het staand rijksbeleid is dat het kernafval in Petten centraal in Nederland (Borssele) wordt
opgeslagen;

• In 2012 Gedeputeerde Staten aan Provinciale Staten van Noord Holland hebben
medegedeeld dat in 2017 het kernafval verwijderd zal zijn richting Borssele;

• In 2012 Provinciale Staten een principebesluit hebben genomen inzake Pallas waarbij een
van de argumenten was om hiermee in te stemmen was dat hoogwaardige werkgelegenheid
behouden blijft voor (de kop van) Noord Holland;

Overwegende dat:

• Draagvlak bij bevolking en betrokken regionale en lokale overheden van cruciaal belang zijn
voor de ‘9icence to operate” voor de huidige nucleaire installatie en de beoogde nieuwe
installatie;

• Vertrouwen en begrip van de belangen van de betrokken lagere overheden en de bevolking
op het gebied van veiligheid en werkgelegenheid van groot belang zijn;

• De besluiten van het Kabinet om wel een geld bedrag aan de huidige operatie toe te kennen
maar niet de garantie te geven dat in 2017 het kernafval verwijderd is in Petten ter
bewerking in Borssele;

• De onderliggende oorzaak van de problemen bij NRG door lage prijzen van isotopen niet is
weg genomen en het Kabinet tot op heden er niet in geslaagd is om prijsdumping dan wel
aan overcapaciteit iets te doen wat de business case van Pallas onder druk zet;

• Dit ook onzeker maakt voor toekomstige werkgelegenheid in de nucleaire tak van ECN;
• Het splitsen van duurzaamheidskennistak van ECN van de nucleaire tak om de

duurzaamheidstak onder te brengen grote gevolgen heeft voor de arbeidsmarkt,
bedrijvigheid en onderwijs in de regio waarmee het Kabinet zich niet laat zien als betrokken
partner;

• Het daarom onwenselijk is dat de duurzaamheidstak weg gaat uit het Noorden van onze

• PVDA
NOORD-hOLLAND

Motie veiligheidssituatie Petten
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Provinciale Staten, in vergadering bijeen op maandag 3 oktober 2016, bij de interpellatie over de
actuele veiligheidssituatie in en rondom Petten

Constaterende dat:

Provincie.



Verzoeken Gedeputeerde Staten:

• Om bij het Kabinet erop aan te dringen om z.s.m. een informatiecampagne te starten voor
direct betrokkenen in en rondom Petten en hen daarbij maximaal en actief te informeren
over de actuele veiligheidssituatie;

• Om zo spoedig mogelijk een brief te sturen aan de leden van de 2e Kamer en het Kabinet en
hen erop te wijzen dat het centraal opslaan van kernafval staand rijksbeleid is en het
Kabinet te vragen op welk termijn het kernafval verplaatst gaat worden naar Borssele en
een kopie van deze brief en het antwoord van het Kabinet te sturen aan Provinciale Staten;

• Om alles te doen wat nodig is om het Kabinet te bewegen te doen wat ze moeten doen
(veiligheid en markttechnische continuïteit te borgen van de huidige en beoogde installatie)
en zorgdragen dat kennis en werkgelegenheid voor de nucleaire en niet nucleaire
activiteiten voor Noord Holland bewaard blijven.

En gaan over tot de orde van de dag.
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Marco Wiesehahn-VVD).
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Heleen Keur - Polman (CDA)
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